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Interpelacja i zapytanie radnej nr 5/2019

W imieniu mieszkańców Jastrzębnika z ul. Pszenicznej zwracam się
z pytaniem i prośbą o to, aby ulicę uwzlędnić w składnym przez Gminę Zabia Wola
wniosku na remonty planowane z Funduszu Dróg Samorządowych.

Proszę o odpowiedź na piśmie, czy jest możliwe włączenie ul. Pszenicznej
w Jastrzębniku do wniosku składanego przez Gminę Żabia Wola.

Z poważaniem
Magdalena Radomińska

Do wiadomości;

• Wójt Gminy Żaba Wola
• Radni Gminy Żabia Wola
•ala


